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Geachte dames, heren, 

 

Op 13 september 2024 hebben wij u de bestuursrapportage 2024 ter kennisname aangeboden. 

Tegelijkertijd is de begrotingswijziging 2024-001 aangeboden waarin een aantal voorgenomen 

wijzigingen op de Regiobegroting 2024-2027 is voorgesteld met een verhoging van de gemeentelijke 

bijdrage tot gevolg. Bij verhoging van de gemeentelijke bijdrage stelt het dagelijks bestuur van de Regio 

gemeenteraden in de gelegenheid een zienswijze kenbaar te maken. Verzocht is uiterlijk 6 december 

2024 uw zienswijze op de begrotingswijziging 2024-001 bij het algemeen bestuur kenbaar te maken.  

 

Zienswijzen gemeenteraden 

De gemeenteraden konden zienswijzen indienen op de volgende twee onderdelen: 

1. Stijging door hogere CAO afspraken als begroot in de begroting 2024-2027.  

2. Verhoging bevoorschotting door toename van Wmo-vervoer door inwoners met indicatie. 

 

Alle gemeenteraden hebben ingestemd me de begrotingswijziging 2024-001. Een viertal gemeenten heeft 

hierbij aandachtspunten meegegeven. De Regio waardeert de betrokkenheid van de gemeenteraden bij de 

regionale samenwerking.  

 

De gemeente Wijdemeren roept – naar aanleiding van de prijs- en loonindexatie – op om structurele 

effecten zoveel mogelijk binnen de eigen begroting op te vangen.  

 

De gemeente Laren roept de Regio op om aandacht te hebben voor de kostenontwikkelingen en bij 

toekomstige kostenstijgingen gemeenten daarover tijdig te infomeren. Laren vraagt aandacht voor de 

krimp van het Gemeentefonds en de daarmee verslechterde financiële positie van gemeenten die geen of 

nauwelijks ruimte laat voor het opvangen van tegenvallers of het dekken van nieuw beleid. Laren 

verwacht dat de Regio met ingang van 2026 een bijdrage levert bij het invullen van bezuinigingen en 

wenst dit terug te zien in de volgende meerjarenbegroting. Tenslotte doet de gemeente Laren het  

dringende verzoek aan de portefeuillehouders financiën om op regionaal niveau in gesprek te gaan hoe 

de Gemeenschappelijke Regelingen een bijdrage kunnen leveren om de financiële situatie van gemeenten 

te verbeteren. 

 

De gemeente Gooise Meren geeft naar aanleiding van de hogere voorschotting Wmo vervoer aan te 

vermoeden dat de verhoging ook te maken heeft met de afschaling van het Openbaar Vervoer in onze 
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regio. Hierdoor zijn haltes voor een deel van de inwoners niet meer bereikbaar en zijn zij aangewezen op 

Wmo vervoer. Gooise Meren roept de Regio op om hier goed naar te kijken en in overleg met de provincie 

te zoeken naar een gezamenlijk oplossing in lijn met de plannen om te bezien of de chauffeurs van de 

Vervoer BV op bepaalde tijden als onderaannemer onderdeel van het regulier OV zouden kunnen dienen. 

Tenslotte verzoekt de gemeente Gooise Meren de Regio met het oog op ravijnjaar 2026 een gerichte 

inspanning te doen om de kostenstijging om te buigen.  

 

De gemeente Hilversum geeft aan zich zorgen te maken over de kostenontwikkeling bij de Regio en roept 

het bestuur van de Regio op om te onderzoeken of er verantwoorde besparingen mogelijk zijn in 2025 en 

verder zodat in de toekomst het risico op kostenoverschrijdingen afneemt. 

 

Reactie algemeen bestuur op zienswijzen 

Het algemeen bestuur dankt de gemeenteraden voor de instemming met de begrotingswijziging 2024-

001.  

 

De Regio begrijpt de oproep van een aantal gemeenteraden om aandacht te hebben voor de financiële 

situatie van gemeenten. Tegelijkertijd hebben we ook te maken met de realiteit van een Regiobegroting 

waarin nauwelijks financiële ruimte zit. Hoewel de Regio wacht op een gezamenlijk verzoek om 

bezuinigingsvoorstellen uit te werken, zal de Regio zoals altijd meedenken met gemeenten bij het zoeken 

naar financiële mogelijkheden. Als er bezuinigd moet worden, zal dat de dienstverlening aan de inwoners 

gaan raken. Hierbij zullen we een zorgvuldig traject volgen waarbij de raden betrokken zullen worden.  

 

Naar aanleiding van de opmerking over het hogere Wmo gebruik door de afschaling van het openbaar 

vervoer en het verzoek om hier het gesprek met de provincie over te voeren laten we u weten dat hierover 

intensief contact over is met de Provincie.  

 

Het algemeen bestuur gaat aan de slag met de ombuigingsopgaven en betrekt de raden bij deze 
uitwerking. De klankbordgroep van raadsleden vragen we om advies bij het te volgen proces.  
 

We hebben daarnaast vernomen dat de portefeuillehouders financiën eind januari bijeenkomen om met 

elkaar af te stemmen over de gezamenlijke bezuinigingsopgaven bij de verschillende 

Gemeenschappelijke Regelingen en de financiële kansen die zij zien voor onderlinge samenwerking.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

dr. ir. G.M. van den Top 

Regiovoorzitter 

 
 




